

Kumpulan Gayong Pasak diharamkan disertai tandingan

PENCAK/SILAT

PERGURUAN Silat Gayong Pasak dan para pesilatnya diharamkan dari menyertai semua peringkat pertandingan pencak silat di dalam dan luar negeri selama tiga tahun bermula dari 16 September lalu.

Pihak Gayong Pasak, bagaimanapun, boleh merayu kepada jawatankuasa tertinggi Persekutuan Silat Singapura (Persisi) dalam tempoh 14 hari.

Bagi pihak Gayong Pasak, sama ada mereka dihukum atau tidak, mereka telah memutuskan untuk keluar dari Persisi seperti yang telah dicapai dalam mesyuarat mereka dua hari selepas mereka memulaukan upacara penyampaian hadiah pertandingan Olahraga Pencak Silat pada 18 Ogos lalu, di Dewan Badminton Singapura. **17 SEP 1985**

Bahas

Keputusan Persisi itu dicapai selepas tiga mesyuarat yang berasingan diadakan, kata Setiausaha Agung Persisi, Encik Johari H.M. Uriff.

Jawatankuasa wasit/juri telah membincangkan perkara itu pada 2 September dan bersetuju tindakan disiplin harus dikenakan.

Jawatankuasa Lembaga Disiplin yang terdiri dari enam orang kemudian telah menimbang, me-

J-kuasa disiplin Insiden kurang akan bincang sihat malukan tindakan atas semua pihak Gayong Pasak

PADA Ahad 12 Ogos lalu, saya bersama adik

PERSEKUTUAN Silat Singapura (Persisi)

tidak mengadakan mesyuarat jawatankuasa disiplinnya secepat mungkin untuk membincangkan tindakan terhadap anggota kumpulan silat Gayong Pasak memulaukan upacara akhir Pesta Silat minggu lalu.

Setiausaha Agung Persisi, Encik Johari Uriff, berkata bahawa perubahan pertandingan nombor dua setiap basukan untuk membantah secara bertulis sebarang keputusan yang tidak disenangi mereka.

Pasak, katanya, patut membuat bantahan itu apabila Ketua Pertandingan dalam masa 15 minit selepas keputusan diumumkan.

Semangat kesukanan harus dikekalkan

PESTA silat tahunan persekutuan Silat Singapura (Persisi) sempena sambutan pesta silat telah pun berakhir Ahad lalu.

Pesta kali ini melangkaui mengundang itu insiden yang kurang enak apabila kumpulan Gayong Pasak memulaukan majlis penyampaian hadiah.

tidak sesuai dengan sesepan bangsa dan budaya Malaysia.

Guru itu telah mengemukakan pertelingkapan kepada semua pihak yang terlibat dalam pertandingan silat.

Sungguhpun mereka telah dipelara sebanyak tiga kali oleh seorang pegawai Persisi, tetapi mereka enggan berbaris bersama para peserta lain dalam upacara penyampaian hadiah. Sebaliknya, mereka berpegep hebat dari dewan.

Perbuatan mereka itu tidak saya lagi memalukan pihak pengasas Persisi — termasuk di dalamnya (etamu) terbaharui, seorang Anggota Parlimen dan wakil-wakil dari Persekutuan Rakyat (PA) serta sebuah lagi kumpulan seni pertunjukan silat itu yang bertanding di sini. Mengapakah para silat itu sanggup bertanding demikian?

Sebagai seorang pencak silat, saya berpendapat bahawa tindakan mereka itu bukan sahaja menjejaskan maruah mereka, malah



• **ENCIK JOHARI** Gayong Pasak boleh membuat rayuan

• **LAPORAN** yang berkaitan dengan insiden kumpulan Gayong Pasak memulaukan upacara penyampaian hadiah dalam satu pertandingan baru-baru ini.

neliti dan membahaskan semua aspek dan kejadian yang berlaku, dalam mesyuarat pada 10 September.

Ini disusuli pula dengan sidang Jawatankuasa Tertinggi pada 15 September yang memutuskan bahawa perguruan silat Gayong Pasak telah melakukan satu kesalahan yang menjejaskan prestasi dan kemajuan silat di negara ini dengan memulaukan upacara penyampaian hadiah itu.

Sementara itu, Pengerai Dua dan Guru Tertinggi Gayong Pasak, Encik Hussain Kaslan, semasa dihubungi, merasa terkejut dengan keputusan itu.

Beliau merasa hairan mengapa jawatankuasa itu tidak mengirim surat kepada Gayong Pasak.

Kata Encik Hussain: "Dua hari selepas malam pertandingan peringkat akhir, kami mengadakan mesyuarat tergempar dan

membuat keputusan untuk keluar dari Persisi.

"Jadi, sama ada kami dihukum atau tidak berkaitan dengan kejadian itu, kami tetap keluar dari Persisi."

Jawatankuasa Gayong Pasak akan mengadakan mesyuarat bulanannya malam ini dan soal hukuman itu akan disentuh.

Selepas mesyuarat itu, Gayong Pasak dijangka menghantar surat kepada Persisi untuk menyatakan pengundurannya dari badan induk silat itu.